
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 25. februar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 464
Vil ministeren oplyse, hvor store mængder cadmium, der dermed vil kunne
spredes i nye produkter frem til 2020 sammenlignet med situationen, før kon-
centrationsgrænsen blev hævet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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